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  Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia Komisie sociálnych vecí a verejného poriadku Mestského 

zastupiteľstva v Trenčíne konaného dňa 09.11.2016 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 

Prítomní členovia: p. Eva Struhárová, JUDr. Martin Smolka, Bc. Eduard Filo, JUDr. Ivana 

Hudecová, Dr. Jozef Hrubo 

 

Neprítomný: p. Martin Barčák 

 

Rokovanie viedla p. Eva Struhárová, predsedníčka komisie. 

 

Program:  

 

1. Otvorenie a schválenie programu 

 

2. Predlžovanie nájomných zmlúv 

 

3. Pridelenie garsónky na ul. Kasárenská 

 

4. Žiadosť p. Viery Majerovej o doplnenie osoby do Zmluvy o nájme bytu 

 

5. Rôzne 

 

6. Záver 

 

Zasadnutie KSV a VP otvorila predsedníčka komisie, p. Eva Struhárová. 

 

P. Struhárová navrhla doplniť do programu ako bod 2 Informáciu o zmenách 

týkajúcich sa ZpS na ul. Lavičková s tým, že nasledujúce body budú posunuté. 

 

Komisia počtom hlasov 5 za, odsúhlasila návrh p. Struhárovej a program ako celok. 

 

K bodu 2. Informácia o zmenách týkajúcich sa ZpS na ul. Lavičková 

 

Predložili: p. Struhárová a Mgr. Pavlík 

 

P. Struhárová: Z potrieb, ktoré život prináša v ZpS na ul. Lavičková a aj na základe 

informácií z poslaneckého prieskumu prišli k názoru, že v ZpS by bolo vhodné, aby tam bol 

menovaný vedúci pracovník, ktorý by ZpS riadil. K tomu musí prebehnúť návrh 

organizačných zmien a zriaďovacej listiny. 

Mgr. Pavlík: V minulosti tam bola riaditeľka – p. Sládkovičová, ktorá cca pred 5 rokmi 

odišla z funkcie z organizačných dôvodov a odvtedy tam nie je organizačne vytvorené miesto 

riaditeľa/ky. Spočiatku verili, že bude dobre fungovať aj riadenie na diaľku. Aktuálne sú tam 

2 soc. sestry + ďalší personál a taktiež tam dochádzajú pracovníci z DOS-u na ul. Piaristická, 

ale z praktického hľadiska sa ukazuje, že je potrebné, aby tam bol niekto na stálo. Ak chcú 

toto zariadenie posunúť na nejaký vyšší level, tak v tomto modeli to bude ťažké. Je tu preto 
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potrebné obnoviť miesto riaditeľa zariadenia. Obnáša to pripravenie novej organizačnej 

štruktúry, ktorú bude potrebné schváliť v MsZ a taktiež urobenie zmeny v zápise 

zriaďovateľskej listiny. Sú to formálne náležitosti, ale nevyhnutné. Toto je z jeho strany návrh 

pre komisiu a ak si ho komisia osvojí, tak predloží návrh organizačnej štruktúry do budúceho 

zasadnutia komisie. 

P. Struhárová: Z ich strany nie je čo riešiť. Je to nevyhnutnosť. Je potrebné, aby tam bol 

vedúci pracovník stále prítomný a nie aby  tam striedavo dochádzali zamestnanci zo ZOS-u 

na ul. Piaristická. Je to veľkokapacitné zariadenie a aj zákon o soc. službách určuje 

náležitosti, ktoré zariadenie musí spĺňať. Je potrebné to aj narozpočtovať od januára 2017. 

Zároveň upozornila, že návrh na zriadenie funkcie vedúceho pracovníka v ZpS na ul. 

Lavičková vzišiel z iniciatívy komisie soc. vecí a verejného poriadku. 

Dr. Hrubo: Je to rozumné. 

 

P. Gálik zo ZpS na ul. Lavičková požiadal o možnosť vystúpenie v tomto bode.  

Komisia počtom hlasov 5 za , odsúhlasila možnosť vystúpenia p. Gálika zo ZpS na     

ul. Lavičková v tomto bode. 

 

P. Gálik: Podporuje túto myšlienku. V ZpS chýba zodpovedný človek, ktorý by riešil 

problémy na mieste a sem do komisie by chodili už len veci, ktoré treba riešiť.   

Dr. Hrubo: Je potrebné, aby tam bol niekto taký, kto tomu rozumie a riešil by problémy 

v zariadení.  

UZNESENIE č. 173 

 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie odporúča zriadenie 

pracovného miesta vedúceho pracovníka v ZpS na ul. Lavičková.  
 

Vzhľadom k tomu, že Mgr. Pavlík potreboval skôr odísť zo zasadnutia komisie,          

p. Struhárová ešte informovala o tom, že mali stretnutie zo zástupcami občianskeho 

združenia Armáda Spásy, ktoré iniciovali zamestnanci nocľahárne kvôli situácii, ktorá 

vyplýva z toho, že je malá kapacita zariadenia a veľa klientov. Taktiež je tam slabo 

koordinovaná personálna otázka fungovania nocľahárne.  Zástupcovia AS tu boli asi pred 2 

týždňami a na stretnutí im priblížili, ako pracujú v ČR. Na Slovensku majú pokryté 3 

zariadenia – v BA, Plaveckom Štvrtku a Galante. V zariadení v BA a sa venujú práci s ľuďmi 

bez domova, v Plaveckom Štvrtku a Galante práci s rómskymi komunitami. V ČR fungujú 

ako registrovaná cirkev a na SR ako OZ. Prejavili záujem o spoluprácu s mestom. V prípade, 

že aj mesto prejaví záujem o spoluprácu s nimi, svoju stratégiu naplánujú na 3 – 4 roky. 

Stretnutia sa zúčastnili Mgr. Čech (terénny pracovník), Mgr. Pňaček (poverený vedením 

kancelárie primátora), Mgr. Pavlík (riaditeľ SSmT), p. Struhárová (predsedníčka Komisie soc. 

vecí a VP)  a zamestnanci  nocľahárne p. Juríček a p. Roderová. 

Mgr. Čech: Z Armády spásy majú takú víziu, že oni ten rozpočet plánujú na 3, 4 roky. Oni by 

potrebovali, aby mesto garantovalo že bude stále financovať časť nákladov nocľahárne 

a NPDC (70%) a 30% by sa podieľali oni z ich prostriedkov. Ale s tým, že oni by vlastne tú 

soc. oblasť celú prevzali ako zriaďovatelia. 

P. Struhárová: Na základe vyjadrenia Armády spásy – ak by išli do spolupráce s mestom, tak 

iba tak, že  by boli zriaďovateľom zariadenia, ale očakávali by finančnú pomoc od mesta. 

Videli nedobré podmienky v zariadení a taktiež nedobré personálne vzťahy medzi 

zamestnancami. Oni sú direktívni. Hneď na začiatku dávajú výpovede všetkým 
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zamestnancom a následne si  vyberajú a školia svojich zamestnancov. P. Struhárová ďalej 

uviedla, že zo začiatku tomu nebola naklonená, že chcú len peniaze a všetko spravia, ale 

dospela k názoru, že je vhodné, aby sa to dalo robiť tretiemu sektoru. Mestu môže byť jedno, 

či peniaze dajú SSmT alebo inému – tomu, kto to robiť vie  a bude to robiť dobre. Z Armády 

spásy povedali, že pripravia víziu, ktorú predložia a znova sa stretnú. Pozvali ich, aby sa 

prišili pozrieť ako fungujú v Ostrave. 

Mgr. Pavlík: Aby to nebolo vnímané negatívne, že z Armády spásy len pýtajú peniaze. Oni 

to nenavrhujú ako trvalý stav, no v súčasnosti by to nemali čím pokryť. Ale po tých 3, 4 

rokoch by boli schopní to pokryť vo vlastnej réžii. On to tak pochopil. Ono to nie je len      

o 68 tis. €, ktoré teraz mesto dáva na prevádzku nocľahárne a NPDC. Sú tam dôležité 

nefinančné položky, ktoré do toho dávajú. Napr. dobrovoľníci zabezpečujú celodennú stravu 

pre klientov. Ak by to malo prejsť pod Armádu spásy, tak aj táto dobrovoľnícka časť, lebo 

bez nej by to nemalo význam. 
 

UZNESENIE č. 174 

 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie odporúča, aby 

prevádzku nocľahárne a NPDC prevzal tretí sektor so spolufinancovaním mesta a taktiež sa 

komisia zúčastní ďalšieho stretnutia s Armádou spásy, kde Armáda spásy predstaví svoju 

bližšiu víziu na možnú spoluprácu. 

 

 

Mgr. Čech: informoval, že aktuálne má v databáze 80 ľudí bez domova, z toho 70% sú 

Trenčania. Databázu priniesol a predložil ju členom komisie k nahliadnutiu. 

 

 

K bodu 3.  Predlžovanie nájomných zmlúv 

 

Predložila: Mgr. Vladimíra Halienková 

 

Nájomcovia: Mikolášková Marta a Mikolášek Jozef – majú uhradené poplatky za nájomné aj 

za KO 

 

JUDr. Hudecová: Je potrebné upozorniť ich, aby si aj ich syn, ktorý je v nájomnej zmluve 

uvedený ako spoločný užívateľ bytu, zaplatil nedoplatok na KO. 

 

UZNESENIE č. 175 

 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie odporúča žiadosti 

o predĺženie nájomnej zmluvy k 1-izbovému bytu č. 23 na ul. Východná 6690/31 vo 

vlastníctve mesta Trenčín Marty Mikoláškovej a manž. Jozefa Mikoláška vyhovieť na 

dobu určitú, s účinnosťou odo dňa nasledujúceho po dni v ktorom bude zmluva zverejnená 

do 31.12.2018. 

 

Odôvodnenie: 

 Žiadatelia majú platnú nájomnú zmluvu do 31.12.2016 na 1-izbový byt č. 23 na ul. 

Východná 6690/31. 



4 

 

Mesto Trenčín má vo vlastníctve 61 bytových jednotiek na ul. Východná 6690/31, 33, 

ktoré boli postavené za podpory ŠFRB a dotácie z Ministerstva výstavby a regionálneho 

rozvoja Slovenskej republiky. 

Na predmetné byty sa vzťahuje zákon č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj  bývania 

a o sociálnom bývaní, ktorý sa v § 12 ods. 3 a ods. 4 písm. a) a b) zaoberá opakovaným 

uzatvorením nájomnej zmluvy, pri dodržiavaní podmienok uvedených v nájomnej zmluve 

a v zákone č. 443/2010 Z. z.  

Uvedení žiadatelia, ktorí žiadajú o opakované uzatvorenie nájomnej zmluvy o nájme 

bytu: 

- spĺňajú finančné kritérium, t.j. mesačný príjem nájomcu neprevyšuje 

triapolnásobok  životného minima, 

- neporušili ostatné podmienky uvedené v nájomnej zmluve , 

- riadne a včas si platia predpísaný nájom a služby spojené s užívaním bytu. 

 

Spoločným užívateľom bytu je: 

- syn Daniel Mikolášek 

 

 

Nájomcovia: Balážová Soňa a Veliký Ján – poplatky za nájomné majú uhradené, ale majú 

nedoplatky na KO. Dňa 07.12.2015 KSVaVP odporučila žiadosti o predĺženie nájomnej 

zmluvy ku garsónke č. 2 na ul. Kasárenská 1725/5A vo vlastníctve mesta Trenčín Soni 

Balážovej vyhovieť na dobu určitú – 1  rok s podmienkou, že: 

- ku dňu podpisovania novej nájomnej zmluvy bude mať uhradené nedoplatky na 

nájomnom a vodnom a stočnom – túto podmienku splnili 

- ku dňu prerokovávania opätovného predlžovania nájomnej zmluvy v Komisii 

sociálnych vecí a verejného poriadku bude mať uhradené všetky záväzky voči 

mestu. – túto podmienku nesplnili 

 

UZNESENIE č. 176 

 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie neodporúča žiadosti 

o predĺženie nájomnej zmluvy ku garsónke č. 2 na ul. Kasárenská 1725/5A vo vlastníctve 

mesta Trenčín Soni Balážovej a Jána Velikého vyhovieť. 

 

Odôvodnenie: 

Žiadateľka má platnú nájomnú zmluvu do 31.12.2016 na garsónku č. 2 na ul. 

Kasárenská 1725/5A. 

Mesto Trenčín má vo vlastníctve 16 bytových jednotiek na ul. Kasárenská 1725/5A,  

ktoré boli postavené za podpory ŠFRB a dotácie z Ministerstva výstavby a regionálneho 

rozvoja Slovenskej republiky. 

Na predmetné byty sa vzťahuje zákon č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj  bývania 

a o sociálnom bývaní, ktorý sa v § 12 ods. 3 a ods. 4 písm. a) a b) zaoberá opakovaným 

uzatvorením nájomnej zmluvy, pri dodržiavaní podmienok uvedených v nájomnej zmluve 

a v zákone č. 443/2010 Z. z.  

V roku 2015 KSVaVP odporučila predĺžiť nájomnú zmluvu na 1 rok s podmienkou, že:  

- ku dňu podpisovania novej nájomnej zmluvy bude mať uhradené nedoplatky na 

nájomnom a vodnom a stočnom, 
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- ku dňu prerokovávania opätovného predlžovania nájomnej zmluvy v Komisii 

sociálnych vecí a verejného poriadku bude mať uhradené všetky záväzky voči 

mestu. 

Uvedení žiadatelia, ktorí žiadajú o opakované uzatvorenie nájomnej zmluvy o nájme 

bytu: 

- spĺňajú finančné kritérium, t.j. mesačný príjem nájomcu neprevyšuje 

triapolnásobok  životného minima, 

- porušili ostatné podmienky uvedené v nájomnej zmluve. 

 

Spoločnými užívateľmi bytu sú: 

- syn Mário Veliký 

- dcéra Soňa Balážová 

 

 

Nájomcovia: Mandinec Jozef a Barčíková Marcela - majú uhradené poplatky za nájomné aj 

za KO. Dňa 07.12.2015 KSVaVP odporučila žiadosti o predĺženie nájomnej zmluvy 

ku garsónke č. 11 na ul. Kasárenská 1725/5A vo vlastníctve mesta Trenčín Jozefa Mandinca 

vyhovieť na dobu určitú – 1  rok s podmienkou, že: 

- ku dňu prerokovávania opätovného predlžovania nájomnej zmluvy v Komisii 

sociálnych vecí a verejného poriadku bude mať uvedený nájomca vyrovnané 

všetky záväzky voči mestu. – túto podmienku splnili 

 

UZNESENIE č. 177 

 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie odporúča žiadosti 

o predĺženie nájomnej zmluvy ku garsónke č. 11 na ul. Kasárenská 1725/5A vo vlastníctve 

mesta Trenčín Jozefa Mandinca a Marcely Barčíkovej vyhovieť na dobu určitú, 

s účinnosťou odo dňa nasledujúceho po dni v ktorom bude zmluva zverejnená do 31.12.2018. 

 

Odôvodnenie: 

Žiadatelia majú platnú nájomnú zmluvu do 31.12.2016 na garsónku č. 11 na ul. 

Kasárenská 1725/5A. 

Mesto Trenčín má vo vlastníctve 16 bytových jednotiek na ul. Kasárenská 1725/5A,  

ktoré boli postavené za podpory ŠFRB a dotácie z Ministerstva výstavby a regionálneho 

rozvoja Slovenskej republiky. 

Na predmetné byty sa vzťahuje zákon č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj  bývania 

a o sociálnom bývaní, ktorý sa v § 12 ods. 3 a ods. 4 písm. a) a b) zaoberá opakovaným 

uzatvorením nájomnej zmluvy, pri dodržiavaní podmienok uvedených v nájomnej zmluve 

a v zákone č. 443/2010 Z. z.  

Uvedení žiadatelia, ktorí žiadajú o opakované uzatvorenie nájomnej zmluvy o nájme 

bytu: 

- spĺňajú finančné kritérium, t.j. mesačný príjem nájomcu neprevyšuje 

triapolnásobok  životného minima, 

- neporušili ostatné podmienky uvedené v nájomnej zmluve, 

- riadne a včas si platia predpísaný nájom a služby spojené s užívaním bytu. 

 

Spoločnými užívateľmi bytu sú: 

- dcéra Monika Mandincová 

- dcéra Stanislava Mandincová 



6 

 

- dcéra Kristína Mandincová 

 

 

K bodu 4. Pridelenie garsónky na ul. Kasárenská 

 

Predložila: Mgr. Vladimíra Halienková 

 

Žiadatelia o pridelenie garsónky: Koki Tibor, Vertfeinová Adriana, Kučerová Lenka, Daniel 

Aleš, Lacková Ivana, Ištoková Anna, st.  

 

Žiadatelia o výmenu bytu: Balážová Soňa a Veliký Ján 

 

Členovia komisie zhodnotili individuálnu situáciu každého žiadateľa, pričom kládli dôraz na 

uhradené záväzky voči mestu zo strany žiadateľov. Keďže jedinou žiadateľkou, ktorá nemá 

podlžnosti voči mestu je p. Ištoková a aj vzhľadom k tomu, že má 2 maloleté deti, s ktorými 

nemá kde bývať (na ÚSV MsÚ bolo doručené i potvrdenie z UPSV a R o krízovej životnej 

situácii), garsónku sa rozhodli prideliť jej.  

 

UZNESENIE č. 178 

 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie odporúča žiadosti 

o prenájom 1-izbového bytu č. 8 na ul. Kasárenská 1725/5A vo vlastníctve mesta Trenčín 

Anny Ištokovej vyhovieť na dobu určitú – 1 rok, s účinnosťou odo dňa nasledujúceho po 

dni v ktorom bude zmluva zverejnená do 31.12.2017. 

 

Odôvodnenie: 

Mesto Trenčín má vo vlastníctve 16 bytových jednotiek na ul. Kasárenská 1725/5A,  

ktoré boli postavené za podpory ŠFRB a dotácie z Ministerstva výstavby a regionálneho 

rozvoja Slovenskej republiky. 

Na predmetné byty sa vzťahuje zákon č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj  bývania 

a o sociálnom bývaní, ktorý sa v § 22 ods. 3, 4 a 5 zaoberá podmienkami a rozsahom 

poskytovania sociálneho bývania v byte.  

Uvedený žiadateľ, ktorý žiada o uzatvorenie nájomnej zmluvy o nájme bytu: 

- spĺňa finančné kritérium, t.j. mesačný príjem nájomcu, neprevyšuje trojnásobok životného 

minima. 

 

Spoločnými užívateľmi bytu budú: 

- syn Ivan Ištok, 

- syn Lukáš Ištok 

 

 

K bodu 5. Žiadosť p. Viery Majerovej o doplnenie osoby do Zmluvy o nájme bytu 

 

Predložila: Mgr. Vladimíra Halienková 

 

Mgr. Halienková: Dňa 07.09.2016 Komisia počtom hlasov 4 za, zo 4 prítomných členov 

komisie odporučila vyhovieť žiadosti o predĺženie nájomnej zmluvy k 1-izbovému bytu č. 39 

na ul. Východná 6690/33 vo vlastníctve mesta Trenčín Viery Majerovej na dobu určitú – 2 

roky, s účinnosťou odo dňa nasledujúceho po dni v ktorom bude zmluva zverejnená do 
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31.10.2018. Dňa 02.11.2016 sa pani Viera Majerová obrátila na Útvar sociálnych vecí so 

žiadosťou o doplnenie ako spoločného užívateľa bytu do Zmluvy o nájme bytu kamarátku 

Teréziu Kračmárovú. Ako dôvod uviedla, že p. Kračmárová jej pomáha s vybavovaním 

úradných vecí, rozumejú si, každý deň sú spolu. P. Majerová je sama, kamarátka p. 

Kračmárová jej robí spoločnosť, kupuje jej lieky, nosí jej stravu a finančne p. Majerovej 

vypomáha. Taktiež by jej pomohla aj s platením nájmu. Chcú spolu bývať a vzájomne si 

pomáhať. 
Mgr. Beniačová: P. Majerová začala mať problémy s platením nájmu. Má nízky dôchodok, 

a nájomné v bytoch na ul. Východná je pomerne vysoké. Vieme, že p. Majerová a p. 

Kračmárová sa dlhé roky priatelia, aj spolu pracovali. V minulosti bol problém, že sa do bytu 

p. Majerovej nasťahovala dcéra p. Kračmárovej, a vtedy chodili anonymné sťažnosti na drogy 

v byte a rušenie nočného kľudu. Potom sa to dalo do poriadku. Mgr. Beniačová si prešla 

s právnikmi následky toho, keby p. Kračmárovú doplnili do nájomnej zmluvy ako spoločnú 

užívateľku. Pri nasledovnom predlžovaní nájomnej zmluvy by do procesu posudzovania 

vstúpila aj p. Kračmárová. Keby sa stalo, že by p. Majerová zomrela, p. Kračmárovej 

nevzniká automaticky nárok na byt. Mohla by v byte zostať len do skončenia nájomnej 

zmluvy. Potom by si mohla požiadať o pridelenie bytu, ale nevzniká jej naň prednostný nárok. 

 

UZNESENIE č. 179 

 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie odporúča žiadosti Viery 

Majerovej o doplnenie pani Terézie Kračmárovej do Zmluvy o nájme bytu vyhovieť. 

 

 

Mgr. Beniačová predložila členom komisie zoznam nedoplatkov za nájomné bývalých aj 

terajších nájomcov mestských bytov. 

 

 

K bodu 6. Rôzne 
 

P. Gálik zo ZpS na ul. Lavičková požiadal o možnosť vystúpenia v tomto bode.  

Komisia počtom hlasov 5 za, odsúhlasila možnosť vystúpenia p. Gálika zo ZpS na     

ul. Lavičková v tomto bode. 

 

P. Gálik: nedostal odpoveď na otázku z vedenia SSmT začo platí odborné činnosti, keď ich 

nepoberá. Začalo sa tiež spochybňovať, či do zariadenia patrí alebo nie. Začali naňho tlačiť, 

nech si podá žiadosť o preposúdenie odkázanosti na soc. službu. Zašiel do archívu, kde našiel 

svoju žiadosť o posúdenie odkázanosti. Ako dôvod žiadosti zaškrtol dovŕšenie dôchodkového 

veku. 27.04.2010 túto žiadosť podal. Žiadosť do ZpS na ul. Lavičková podal 17.10.2005. 

Tejto žiadosti sa nedopátral. Na základe žiadosti o posúdenie odkázanosti bol spravený 

lekársky posudok, ktorý nevie podľa čoho doktor robil, nakoľko nepoznal všetky jeho 

diagnózy ani jeho ošetrujúceho lekára. V r. 2009 mal 67 rokov a zákon hovoril, že pokiaľ 

dovŕšil dôchodkový vek, posudok sa nerobí. Následne prečítal p. Gálik soc. posudok, v kt. sa 

uvádza, že je schopný vykonávať úkony starostlivosti o domácnosť a nepotrebuje pomoc. 

Taktiež na lekárske vyšetrenia a vybavenie úradných záležitostí nie je  potrebný sprievod inej 

fyzickej osoby. Pýta sa teda, začo platí. V r. 2012 sa začali pýtať na poplatky, ktoré im nikto 

nevysvetlil. Prečítal taktiež úryvky zo zmluvy o poskytovaní soc. služby, v kt. mu nie je jasné 

začo platí.  
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P. Struhárová: povedala p. Gálikovi, že ku dňu 01.07.2016 podpísal nový dodatok k zmluve 

o poskytovaní soc. služby, v ktorom je uvedený cenník podľa nového VZN o soc. 

službách, ktoré bolo schválené. Nebudú preto riešiť niečo, čo bolo v r. 2012. Ak p. Gálik nie 

je spokojný, nech to dá na súd. Členovia komisie mu sudcu robiť nebudú. Ona sa necíti 

oprávnená o tomto rozhodovať. P. Gálik neuposlúchol výzvu mesta na preposúdenie 

odkázanosti na soc. službu. Je povinný dať preposúdiť svoj zdravotný stav a trvanie 

odkázanosti na soc. službu v ZpS.  Na to, že sa pán Gálik sa považuje za klienta, kt. je 

v zariadení umiestnený z iných vážnych dôvodov,  p. Struhárová si nechala vyhľadať v spise 

jeho žiadosť o uzatvorenie zmluvy o poskytovaní soc. služby a p. Gálik v žiadnej svojej 

žiadosti nemá uvedené, že je v zariadení z iných vážnych dôvodov. 

JUDr. Smolka:  vysvetlil p. Gálikovi, že raz má v posudku III. stupeň odkázanosti, a teda 

buď je odkázaný a platenie odborných činností k tomu patrí, alebo odkázaný nie je a nemá 

v zariadení čo robiť. 

P. Struhárová: zdôraznila p. Gálikovi, že sa mu vyšlo v ústrety, len aby bol spokojný. 

Zaoberala sa s tým veľmi dlhú dobu. Ak p. Gálik spokojný nie je, znovu opakuje, nech to dá 

na súd a rieši to. P. Gálik to dal aj na ministerstvo, oni postupovali podľa pokynov 

z ministerstva, kde sa uvádza, že p. Gálik je povinný dať sa preposúdiť. Ona sa s tým viac ako 

predseda komisie nebude zaoberať. 

  

Ing. Liptai: poďakoval za VZN ohľadne zákazu používania pyrotechnických výrobkov, že sa 

na minulom zasadnutí MsZ schválilo v takej podobe, v akej sa schválilo (zákaz používania 

pyrotech. výrobkov počas celého roka s výnimkou dní 31.12 a 01.01). Je to lepšie pre 

občanov a bol by rád, keby sa pohlo do začiatku sezóny aj VZN o zákaze požívania alkohol. 

nápojov na verejných priestranstvách mesta. Je to už schválené v X mestách. Chcel by, aby sa 

to dostalo do diskusie poslancov. 

JUDr. Smolka: Treba ísť podľa miest, kde to je schválené a nenapadol to prokurátor. 

 

P. Struhárová: žiada o informáciu, v akom štádiu je žiadosť o poskytnutie dotácie zo ŠFRB 

na kúpu bytov na ul. Veľkomoravská. 

 

Na záver p. Struhárová, predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť a 

ukončila zasadnutie Komisie sociálnych vecí a verejného poriadku.  

 

 

 

 

 

              Eva Struhárová v.r. 

                      predsedníčka komisie 

 

 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Zuzana Marcinátová, garant komisie,  

    dňa 15.11.2016                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                


